
دوشنبه 2 مهر 1403، 19  ربیع الاول 1446 ، 23 سپتامبر 2024، شماره 24552

     

جهت دریافت آخرین اخبار
 و رویدادهای کیش و منطقه
 به نشانی زیر مراجعه نمایید

EGHTESAD-KISH.IR

با یک تماس مشترک شوید
44424999

اقتصاد کیش -     مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم دومین دیدار مردمی و چهره به 
چهره خود در سال جاری را برگزار کرد تا در ارتباطی بی واسطه و صمیمی با ساحل 

نشینان بزرگ ترین جزیره ایرانی خلیج فارس به مشکلات آنان رسیدگی کند.
میهمانان مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم را شهروندانی با درخواست های مختلف 
از قبیل تولیدکننده، سرمایه گذار، صنعتگر، خیر بیمارستان ساز تا جوانان جویای کار و 

مددجویان کمیته امداد امام خمینی)ره( تشکیل می دادند.
عادل پیغامی نیز متناسب با سطح درخواست مراجعه کنندگان دستور رفع مشکلات 
آنان را در محل صادر می کرد یا در موارد مرتبط با حوزه تولید دستور ارجاع مشکل به 
کارگروه ها، کمیسیون ها و ستادهای تخصصی این سازمان با اولویت رسیدگی را داد.

وی در این دیدار که نزدیک به ۲ ساعت به طول انجامید، با گشاده رویی و حوصله تمام 
به جزییات مشکل میهمانان خود گوش داد و با همراهی مدیران حاضر این سازمان در 

جلسه برای رفع آنها کوشید.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم در این دیدار با استماع اظهارات این افراد، به طور 
کتبی دستورات مقتضی را در خصوص هر یک از آنان به مسوولان واحدهای ذیربط 

ابلاغ کرد.
معاونان، مشاوران، روسا و مدیران واحدهای مختلف سازمان منطقه آزاد قشم نیز که 
در سالن مجاور این دیدارها حضور داشتند براساس دستور مدیرعامل منطقه آزاد قشم 

اقدام مقتضی را برای هر یک از دیدارکنندگان به عمل آوردند.
مدیر بازرســی، ارزیابی عملکرد و پاسخگویی به شکایات سازمان منطقه آزاد قشم 
هدف از این اقدام را ایجاد تسهیلات برای تمام شهروندان این جزیره برای دسترسی 
به عالی ترین مقام آن عنوان کرد و گفت: گستردگی وسعت جزیره و دشواری رفت و 
آمد بین روستاهای دوردست و شهر قشم، باعث شده تا هرازچند گاهی این دیدارهای 

صمیمی و چهره به چهره برگزار شود.
فاطمه صنعتی در حاشیه برگزاری این دیدار افزود: این اقدام سازمان منطقه آزاد قشم 

دومین بار است که از ابتدای سال جاری تاکنون انجام می شود.
به گفته وی، در اولین دیدار مردمی مدیرعامل این سازمان با مراجعه کنندگان به این 
جلسه ۳۴ نفر از شهروندان این جزیره با وی چهره به چهره دیدار و مسایل و مشکلات 
خود را مطرح کردند که تا به امروز مشــکلات ۱۶ نفر از این افراد با دســتور مستقیم 
مدیرعامل سازمان حل شده یک مورد قابلیت بررسی نداشته و ۱۷ مورد دیگر نیز در 

دست بررسی و اقدام است.
وی توضیح داد: دیدار دوم نیز حسب دستور مدیرعامل این سازمان کاملا تخصصی 
محور و با موضوعات مرتبط با حوزه املاک و مستغلات برگزار شد که در این دیدار 
۱۸ نفر از ســاحل نشینان بزرگ ترین جزیره ایرانی خلیج فارس مسایل و مشکلات 

خود را مطرح کردند.
مدیر بازرسی، ارزیابی عملکرد و پاسخگویی به شکایات سازمان منطقه آزاد قشم اضافه 
کرد: از این به بعد دیدارهای مردمی مدیرعامل این سازمان با فاصله زمانی کوتاه تر و به 
صورت دوره ای برای رسیدگی به مشکلات قشموندان و بررسی وضعیت طرح های 
مختلف عمرانی و اقتصادی در برخی روستاها یا شهرهای این جزیره در دستور کار 

قرار دارد و برگزار خواهد شد.
وی با اشاره به اینکه این مدیریت برای رسیدگی به درخواست ها و مطالبات قشموندان 
و به منظور گره گشایی از مشکلات آنان دیدارهای چهره به چهره با مدیر عامل سازمان 
منطقه آزاد قشــم را برنامه ریزی می کند، گفت: این ملاقات موجب دسترسی آسان 
ساحل نشینان قشمی به مسوولان و مدیرعامل این سازمان بوده و باعث می شود تا آنان 

مشکلات و نیازهای خود را بدون مانع و بی واسطه در میان بگذارند.
صنعتی درباره نوع مشــکلات و درخواست مردم قشم از مدیرعامل این سازمان هم 
گفت: اشتغال، مسکن، درخواست زمین، طرح و پیشنهادت مربوط به سرمایه گذاری 
و مساعدت مالی به ترتیب مهم ترین موضوع های مطرح شده در ۲ دیدار مردمی اخیر 

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم با جزیره نشینان بوده است.

قطار دیدار مردمی مدیرعامل سازمان  
منطقه آزاد قشم در ایستگاه دوم

حامد صبوری در ســخنرانی پیش از خطبه های نماز 
جمعــه بندرعباس، با تمرکز بر اجرای ســند تحول 
بنیادین آموزش و پرورش اظهار کرد: اجرای ســند 
تحول بنیادین آموزش و پرورش به عنوان میثاق ملی 
همه ما و یکی از مطالبات جدی رهبرمعظم انقلاب در 
این دستگاه فرهنگی مدنظر است و با تدوین نقشه راه 
سند تمام تلاش همکارانم از ستاد تا مدرسه معطوف 
به اجرای این سند تحولی برای ارتقای نظام تعلیم و 

تربیت است.
وی بیان کرد: امروز ترویج و آموزش ســبک زندگی 
صحیح، سالم و قرآنی یکی از وظایف مهم همه ما در 

قبال دانش آموزان و متربیان است.
مدیرکل دفتر امور مجلس وزارت آموزش و پرورش 
با اشاره به جذب و استخدام معلمان و مربیان جدید 

الاســتخدام در سال جدید نیز گفت: با افزوده شدن 
این گروه از همکاران و برنامه ریزی های خوبی که در 
سطح کلان وزارتخانه انجام گرفته است، امیدواریم 
شاهد بازگشایی آرام و بی دغدغه در مدارس سراسر 

کشور باشیم.
صبوری همچنین با اشــاره به جنایات رژیم غاصب 
صهیونیستی، اتفاق اخیر حمله سایبری اسرائیلی ها 
به مردم لبنان را نشــان از خوی وحشیانه و جنایتکار 

صهیونیست ها برشمرد.
وی ضمن گرامیداشت هفته وحدت و آغاز هفته دفاع 
مقدس نیز گفــت: دوران دفاع مقدس به عنوان یک 
بخش زرین از تاریخ جاودان ایران اســلامی باید تا 

ابد زنده نگاه داشــته شود و علاوه بر گرامیداشت یاد 
و خاطره شهدای عزیزمان باید سیره و سبک زندگی 
شهدا در جامعه و به ویژه برای نسل نوجوان و جوان 
مــا بیان و بعنوان الگــو در ذهن و جان همه ما نقش 

کلیدی داشته باشند.
مدیرکل امور مجلس وزارت آموزش وپرورش: تمرکز 

دولت چهاردهم بر تقویت مدارس دولتی است
گفتنی است؛ قبل از این مراسم حامد صبوری مدیرکل 
دفتر امور مجلس وزارت آموزش و پرورش به همراه 
مدیران و مسولان آموزش و پرورش استان هرمزگان 
با حضور در گلزار شــهدای گمنــام بندرعباس، با 

آرمان های شهدای گرانقدر تجدید میثاق کردند.

مدیرکل امور مجلس وزارت آموزش وپرورش:

        اقتصاد کیش -  مدیرکل دفتر امور 
مجلس وزارت آموزش و پرورش با اشاره 
بــه لزوم توجه به امر تعلیم و تربیت گفت: 
دولت چهاردهم و شخص رییس جمهور 
باتوجه ویژه بر گسترش عدالت آموزشی در 
سراسر کشــور، بر تقویت مدارس دولتی 
متمرکز شده اند که با تحقق این امر یکی از 
مطالبات رهبرمعظم انقلاب و خواســته 

والدین رفع خواهد شد.

تمرکز دولت چهاردهم بر تقویت مدارس
 دولتی است

 

اقتصاد کیش -    همزمان باسراسر کشور و با آغاز سال 
تحصیلی جدید )۱۴۰۳-۱۴۰۴(، زنگ مهر در مدارس 

هرمزگان و همزمان در جزیره قشم نواخته شد.
زنگ مدارس دیروز یکشــنبه اول مهرماه به صورت 
نمادین و با شعار »برای ایران برای مدرسه« در دبیرستان 
دخترانه فرزانگان ناحیه ۲ بندرعباس با حضور حامد 
صبوری مدیرکل دفتر امور مجلس وزارت آموزش 
و پرورش، مهدی دوستی استاندار هرمزگان، حجت 
الاسلام و المسلمین محمد عبادی زاده نماینده ولی 
فقیه در هرمــزگان و امام جمعه بندرعباس، خانواده 
معظم شــهدا و جمعی از مســوولان استانی به صدا 

درآمد.
مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان در حاشیه این 
مراسم ضمن تبریک فرا رسیدن بازگشایی مدارس و 
بهار تعلیم و تربیت به همه دانش آموزان، فرهنگیان و 
اولیا گفت: در سال تحصیلی جدید بیش از ۴۳۳ هزار 
دانش آموز هرمزگانی در ۲۳ منطقه آموزشــی راهی 

کلاس درس شدند.
محمد قویدل افزود: این دانش آموزان در بیش از سه 
هزار و ۷۰۰ واحد آموزشی سال تحصیلی جدید آغاز 

کردند.
وی بیــان کرد: امســال همچنین بیــش از ۴۰ هزار 
دانش آمــوز پایه اول ابتدایی در بیش از ۲ هزار و ۲۰۰ 

واحد آموزشی هرمزگان مشغول به تحصیل شدند.
مدیــرکل آموزش و پرورش هرمزگان با اشــاره به 
اینکه امسال ۱۷ هزار آموزگار و دبیر در مدارس استان 
تدریس می کنند، اظهار کرد: هیچ کلاس درســی در 

استان خالی از معلم نیست.
قویدل یادآور شــد: با اقدامات موثر و شــبانه روزی 
همکاران در قالب پروژه مهر با آمادگی کامل به استقبال 
دانش آموزان و شروع سال تحصیلی جدید رفته ایم.

زنگ مهر در قشم نواخته شد
 زنگ مهر، ایثار و نماز همزمان با آغاز سال تحصیلی 
جدید و تقارن آن با دومین روز بزرگداشت هفته دفاع 
مقدس نیز دیروز)یکشنبه(، در مدارس جزیره قشم 
به صدا درآمد و به همین مناسبت مراسم نمادینی در 
هنرستان تازه تاسیس شهید محسن فخری زاده شهر 

قشم برگزار شد.
مدیر آموزش و پرورش شهرستان قشم در این مراسم 
با تبریک شروع سال علم و دانش و با گرامیداشت یاد و 
خاطره شهدای هشت سال دفاع مقدس اظهار داشت: 
همگان باید با علم آموزی برای تعالی و پیشرفت کشور 

تلاش کنند.
حسین رنجبر گلشواری افزود: امروز دانش آموزان در 
مدارس این شهرستان مرزی و در امنیتی مطلوب زیر 
پرچم مقدس جمهوری اســلامی ایران با اقتدار سال 
تحصیلی جدید را شروع می کنند تا در سنگر علم و 

دانش موجب اعتلای هرچه بیشتر کشورمان شوند.
وی گفت: همواره بازگشــایی مدارس با آغاز دفاع 
مقدس همزمان بوده اســت و این همزمانی همه ما را 
به یاد این سخن حضرت امام خمینی)ره( در نخستین 
سال پس از پیروزی انقلاب اسلامی به مناسبت ماه مهر 
و بازگشایی مدارس می اندازد که فرمودند: »معلمان 
مدارس در هر جا هســتند عنایت شان به این کودک 
ها بیشتر باشــد؛ که این کودک ها امید آتیه مملکت 

ما هستند.«
مدیر آموزش و پرورش شهرســتان قشــم از دانش 
آمــوزان بــزرگ ترین جزیره ایرانــی خلیج فارس 

خواســت با توکل بر خداوند متعال سال تحصیلی 
جدید را توام با فعالیت و تلاش آغاز کنند.

در مراسم بازگشایی مدارس و نواخته شدن زنگ مهر، 
ایثار و نماز فرماندار، امام جمعه، رییس سازمان منطقه 
آزاد، تعدادی از مسوولان محلی، خانواده های شاهد، 

اولیا و دانش آموزان حضور داشتند.
در سال تحصیلی ۱۴۰۴ -۱۴۰۳ بیش از ۳۲ هزار دانش 
آموز در شهرســتان قشم تحصیل می کنند که از این 
تعداد ۱۹ هزار ۳۸۷ دانش آموز در مقطع ابتدایی، هفت 
هزار و ۳۲۹ نفر متوسطه اول و چهار هزار و ۵۴۱ نفر نیز 

در مقطع متوسطه دوم به تحصیل می پردازند.
همچنین دیروز یکشنبه اول مهر ۱۴۰۳ هنرستان شهید 
محسن فخری زاده شهر قشم با حضور حامد فخری 
زاده فرزند این شهید والامقام به مساحت نزدیک به ۲ 
هزار متر در ۲ طبقه و در سه رشته مکاترونیک، معماری 
داخلی، شبکه نرم افزار با ۷۵ نفر دانش آموز افتتاح شد.

شهید فخری زاده معاون وقت وزیر دفاع و پشتیبانی 
نیروهای مسلح و رئیس سازمان پژوهش و نوآوری 
دفاعی)ســپند( عصر روز جمعه هفتم آذرماه ۱۳۹۹ 
توسط عناصر تروریســت مسلح در »آبسرد« تهران 

ترور و به شهادت رسید.

زنگ مهر در مدارس هرمزگان نواخته شد
همزمان با آغاز سال تحصیلی )1403-1404(؛

اقتصاد کیش -  اســتاندار هرمزگان گفت: بندر جدید لنگه باید قابلیت پهلوگیری 
کشتی های خودروبر را داشته باشند؛ چرا که در حال حاضر این خودروها در کشور 

امارات تخلیه و با لندینگ کرافت به بندرلنگه منتقل می شوند.
به گزارش ایرنا از روابط عمومی استانداری هرمزگان، مهدی دوستی در نشست بررسی 
طرح های پیشران این استان در بررسی طرح های حوزه بنادر و دریانوردی افزود: بندر 
جدید لنگه باید در سطحی طراحی شود که بتواند بسیاری از نارسایی های بندری کشور 
را که موجب می شود برخی کشتی ها مجبور شوند در امارات پهلو بگیرند، پوشش دهد.

وی ادامه داد: با توجه به موقعیت راهبردی بندرلنگه باید طراحی ویژه ای روی بندرگاه 
جدید انجام و از مشاوران صنعتی- دریایی بین المللی استفاده شود.

»بندرجدید لنگه با هدف گذاری توسعه دریامحور و ایجاد اشتغال پایدار در شهرستان 
بندرلنگه و غرب اســتان هرمزگان قرار اســت با عمق آب ۱۲ متر و در پسکرانه ای به 
وسعت ۷۰۰ هکتار که قادر به پذیرش کشتی های اقیانوس پیما با ظرفیت بارگیری ۵۰ 

هزار تن خواهد بود، احداث شود«.
استاندار هرمزگان همچنین با تاکید بر لزوم تدوین و به روز رسانی طرح جامع بندر 
شهید باهنر بندرعباس گفت: نبود پسکرانه در بندر شهید باهنر موجب شده بسیاری 
از کشتی های کوچک مقیاس در بندر شهید رجایی پهلوبگیرند، از این رو باید با الحاق 
زمین های دولتی پیرامونی بندر شهید باهنر و بهره گیری از شیوه های نوین مدیریت 

بندری این بندرگاه مهم را احیا کرد.
دوستی همچنبن به بررسی طرح های پیشران حوزه گردشگری اشاره کرد و گفت: چهار 
اتوبوس ۲ طبقه مختص بندرعباس و هرمز باید خریداری شود و با تعریف چندین 

مقصد گردشگری در این شهرها به توسعه گردشگری کمک کرد.
وی با تاکید بر لزوم تکمیل زیرساخت های اقامت گردشگران در جزیره هرمز گفت: 
باید تلاش کنیم اقامت گردشــگران در هرمز را افزایش دهیم تا به اقتصاد این جزیره 

کمک شود.
نماینده عالی دولت در هرمزگان در بررسی طرح های حوزه کشاورزی نیز بیان کرد: 
باید نگاه ها به صنایع تبدیلی در استان تغییر و اصلاح شود و برای این مهم ضرورت 
دارد مدیر پروژه های صنایع تبدیلی از واحدهای مشابه در کشورهای پیشرو دیدن کنند 

تا بتوانیم کارهای نوینی را در استان آغاز کنیم.
دوستی با اشاره به طرح کشت و توسعه میوه های گرمسیری در سطح استان عنوان کرد: 
به دنبال این هستیم که در این طرح با رسیدن به کشاورزی با مبنای تفکیک مالکیت از 
مدیریت مردم و زمین داران خرد را هم در کشاورزی های بزرگ مقیاس سهیم کنیم و 

ارزش افزوده کشاورزی در استان را افزایش دهیم.
احداث شهرک جلبک، احداث مزارع پرورش شتر، انجام مطالعات برای آنالیز قیمت 
گوشت گوسفند در کشورهای مختلف، پرورش زنبور و تولید عسل های محلی به ویژه 

عسل حرا از دیگر تاکیدات استاندار هرمزگان بود.
استاندار هرمزگان در بررسی پروژه های پیشران حوزه منابع طبیعی نیز گفت: طبق میثاق 
نامه اجرایی منابع طبیعی استان امسال نیز تعداد قابل توجهی درخت باید در استان کاشته 
شود که به این منظور می توان از پساب استاندارد سازی شده فاضلاب بندرعباس نیز 
استفاده کرد ضمن اینکه باید تمهیدی اندیشیده شود تا مجرمان زیست محیطی با کاشت 

درخت مجازات شوند.
دوستی در بررسی پروژه های پیشران حوزه شیلات نیز بر لزوم برند سازی محصولات 
شیلاتی استان هرمزگان تاکید و اظهار کرد: برای خلق بازار باید از ابتدا تا انتهای زنجیره 

تلاش شود و محصولات به درستی برای مردم معرفی شوند.
در این نشست پروژه های پیشران استان هرمزگان در حوزه های صنعت و معدن، بنادر و 
دریانوردی، گردشگری، کشاورزی، منابع طبیعی و شیلات بر اساس میثاق نامه ابتدای 

سال مدیران با استاندار مورد رصد و بررسی قرار گرفت.

استاندار هرمزگان:

بندر جدید لنگه قابلیت پهلوگیری 
کشتی های خودروبر را داشته باشد

اقتصاد کیش -    فرمانده نیروی دریایی راهبردی ارتش جمهوری اسلامی ایران گفت: 
نیروی دریایی راهبردی ارتش، نوک پیکان نظام در عمق اقیانوس ها و خط مقدم حتمی 

به زعم لسان مبارک فرماندهی معظم کل قوا است.
امیر دریادار شــهرام ایرانی در بازدید از بزرگترین مرکز بازی و فضای مجازی اســتان 
هرمزگان در منطقه یکم دریایی امامت بندرعباس اظهار کرد: امروز دانش جنگ های 
ترکیبی، در حوزه های آفندی و پدافندی، بر لبه بروزترین علوم دنیا قرار دارد و ما در 

نیروی دریایی راهبردی ارتش، از آن غافل نیستیم.
وی بیان کرد: دشمنان با تمام ابزار و توانمندی در حوزه جنگ های شناختی و نوپدید، 
فرزندان و خانواده ها را هدف قرار داده است و ما در این حوزه با جدیت ورود کرده ایم، 

تا از آسیب ها جلوگیری کنیم.
فرمانده نیروی دریایی راهبردی ارتش جمهوری اسلامی ایران اظهار کرد: همرزمانم با 
تلاش شبانه روزی، به حوزه جنگ های شناختی و نوپدید ورود کرده اند و اولویت مان 
تمرکز بر آموزش و شناخت فرزندان و خانواده ها با جنگ های ترکیبی و نوپدید، است.

دریادار ایرانی تصریح کرد: دشمن در صدد است با جنگ های شناختی، در ذهن نسل 
جوان تناقض ایجاد کند و واقعیت ها را کم رنگ و غیر واقعی ها را بزرگ جلوه دهد، 
بنابراین آشنایی نسل جوان با علوم روز جنگ های نوپدید، از اهمیت بالایی برخوردار 

است.

 دریادار ایرانی:

نیروی دریایی راهبردی ارتش نوک پیکان 
نظام در عمق اقیانوس ها است

اقتصاد کیش -    رییس شــیلات شهرســتان قشــم 
گفت: طرح ممنوعیت عمومی صید تمامی گونه های 
آبزی)دریابست( از دوم مهرماه امسال در آب های استان 
هرمزگان و این جزیره آغاز می شــود و تا نهم مهرماه 

۱۴۰۳ به مدت هشت روز ادامه دارد.
علیرضا گلشــنی زاده افزود: این طرح از ســنت های 
صیادان در سال های دور بوده و نزدیک به ۲ دهه پیش 
در استان توسط خود صیادان به اجرا در می آمده است.

وی ادامه داد: با توجه به وضعیت ذخایر آبزیان و مزایای 
اجــرای این طرح برای صیــد و صیادی پایدار کمیته 
مدیریت صید استان هرمزگان و شیلات قشم تصمیم به 

اجرای دوباره آن گرفته است.
رییس شیلات شهرستان قشم با بیان اینکه دریابست به 
معنای عام به حالت تعلیق درآوردن فعالیت ماهیگیری 
و صیادی در زمان و مکان خاص در راســتای حفظ و 
پایداری ذخیره و کاهش فشار صید بی رویه بر ذخیره 
آبزیان اســت، گفت: دریابست در آب های این جزیره 
می تواند فرصتی مغتنم برای مدیریت صید مسوولانه و 

کاهش فشار بر ذخایر آبزیان باشد.
گلشــنی زاده با تاکید بر لزوم اجرای طرح دریابست، 
گفت: با اجرای طرح دریابست و با توجه به عدم خروج 

تمامی شناورهای صیادی از ساحل و بنادر و اسکله های 
صیادی امکان تخلف شناورهای صیادی به کمترین حد 

ممکن می رسد.
وی با اشــاره به اینکه رعایت قوانین و مقررات صید و 
صیادی با همکاری صیادان نقش مهمی در حفظ منابع 

آبزیان برای نســل آینده و صید پایدار خواهد داشت، 
یادآورشد: با اجرای طرح ممنوعیت عمومی صید تمامی 
گونه های آبزی )دریابست( شرایط بهتری برای رشد 
و تکثیر و احیای نسل آبزیان در زیستگاه های طبیعی 

فراهم می شود.

رییس شیلات شهرستان قشم:

طرح دریابست در آب های قشم
  اجرا می شود

اقتصاد کیش -  نمایشگاه دستاوردهای نظامی و دفاع مقدس طی مراسمی شامگاه 
شنبه با حضور سردار محمدرضا نقدی معاون هماهنگ کننده کل سپاه پاسداران انقلاب 
اسلامی در بوستان غدیر بندرعباس زیر پرچم و در کنار آبهای نیلگون خلیج همیشه 

فارس گشایش یافت.
در این نمایشگاه که حجت الاسلام محمد عبادی زاده نماینده ولی فقیه در هرمزگان و 
امام جمعه بندرعباس و جمعی از فرماندهان نظامی و انتظامی و یادگاران دوران دفاع 
مقدس اســتان حضور داشتند، رده های نظامی و بسیجی استان آخرین دستاوردهای 

خود را به نمایش گذاشتند.
نیروهای مسلح مستقر در هرمزگان نیز در این نمایشگاه با مشارکت یگان های نظامی 
و انتظامی اســتان بخشــی از تجهیزات و ادوات دفاعی و نظامی خود از جمله انواع 
تسلیحات سبک، نیمه سنگین، سنگین و همچنین تجهیزات عملیاتی نیروهای عملیات 
ویژه دریایی، اژدرهای زیرسطحی و انواع مهمات سنگین را به نمایش عموم گذاشته اند.

این نمایشگاه با رویکرد آشنایی مردم با دستاوردهای نظامی و فعالیت های تخصصی 
بسیجیان انقلاب اسلامی ایران برپا شده است و عموم مردم می توانند هر شب از ساعت 

۱۹ تا ۲۳ به مدت یک هفته از این نمایشگاه بازدید کنند.
همچنین در محل نمایشــگاه در کنار آب های نیلگون خلیج همیشه فارس هر شب 
ساعت ۲۰، عملیات افتخارآفرین والفجر ۸ که از عملیات های موفق دفاع مقدس بوده 

با انفجارهای ایمن، بازسازی می شود و خانواده ها می توانند از این نمایش بهره ببرند.

 

نمایشگاه هفته دفاع مقدس در کنار 
آب های نیلگون خلیج فارس گشایش یافت


